
 

 

 

 

 

 

 

Referat 
 
 
  

Deres ref.:  Vår ref.:  2021012280-2021083571//458 Dato: 06.03.2024 

 
 

 

Referat 1. møte 2024, kommunalt FAU 
 

Dato: 21.02.24  
  
Dagens referent: Tor  
  

Skole Navn E - post Deltatt 

Ballstad Marte Arctander marte.arctander@lofotkraft.net x 

Buksnes Mailinn Haddal Mailinn.Haddal@vestvagoy.kommune.no x 

Bøstad Roger Jensen  rogjens2@online.no MF 

Fygle Bjørg-Elin Kärn bef1976@gmail.com x 

Leknes  Ragnhild E Åsberg  ragnhild.e.asberg@ntnu.no  x 

Svarholt Kristoffer Sandholm  Kristoffer.Sandholm@bunnpris.no  MF 

Svarholt vara Hilde hildenord@hotmail.com x 

 
 

 Innledning ved Bianca 

 Sara i fagstab ordner kommunal e – post til FAU lederne etter ønske. Disse får navn f.eks; 

FAU Ballstad@vestvagoy.kommune.no 

 

Saker: 
  
 
Sak 1/24. Vedlikeholdsplaner skolebygg 
 
Arild Jacobsen fra Eiendomsdrift fortalte om vedlikeholdsplanene for våre skolebygg. 

o For tiden leder både for Eiendomsdrift, prosjekt og infrastruktur. 

o Informerte om vedlikeholdsplanen 

o Gj ført m eget personell 

o 75 000 m2 med bygg 

o Kartlegging m Forms 

o Rapport fra Nordconsult 2020 

o Branntekniske tilstandsanalyser 

o Årsrapporter 

o Medvirkning, skoleledere, FAU, tillitsvalgte, verneombud, elevråd 

o Status skolene – og andre bygg: Betydelig etterslep, men det meste fungerer 

o Generelt sett tilfredsstillende inneklima 
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o Generell sikkerhet – brann mm 

o Avvikssystem – Famac…digitale tegninger og FDV  er digitalisert 

o Spm – kan innbyggere melde ? Må pr i dag meldes til rektor 

o Har heldøgns vaktelefon…909 21751 

o Ikke budsjettmidler de siste årene, etterslep øker – reparerer når noe går 

sunt…holde bygg tett, ventilasjon, varme. 

o Behov fremkommet gjennom Rause robuste unge – resultat vedlikeholdsplan 

o Spm…oppgraderingsprosjekt: kommuneøk todelt – driftsregnskap alt under 100 000 

– det over 100 er prosjekt…MEN til slutt er det ei lommebok…det vil altså lønne seg 

å drive verdibevarende vedlikehold 

o Mål: endring forbedring – bedre kunnskapsgrunnlaget… 

o Brann nedpriorteres ikke…løpende tilsyn – utbedres så snart som mulig. 

o Pri: sikkerhet, klimaskall, teknisk anlegg, TG3 prioriteres.. 

o Skolebygg. Kun matriell. Etterslep – estimert internt – anslag 320 millioner i 2023 

o Skolebygg (utgjør ca 1/3): Nye avvik 2024 – eksperter på el. Anlegg…estimert 416 

mill. i 2024. Ikke veldig stor forskjell mellom skoler. 

o Budsjett i 2023: ca 1,1 mill – i 2024 ca 2 mill.. 

o Burde hatt ca 15 mill ift verdibevarende.. 

o Se plan ift utdrag fra vedlikeholdsplanen. 

o Leknes ungdomsskole kommer dårligst ut 

o FDV- forvaltning, drift, vedlikehold – burde vært ca 40 mill uten energi og forsikring 

o Hva tenker dere? 

 Midler å søke på – vi vil bidra 

 Står litt på vent…brakkerigg står midt i skolegården 

 Spm om skoleorganisering – bør kunne prate om det også 

 Elevene var opptatt av at det var rent og pent og at lærerne hadde det 

bra…ikke så farlig om murpussen ramla litt av. 

o Hovedsak blir å få utnyttet de byggene vi har i dag 

o Hvordan vil vi prioritere fremover ? 

o Hva er handlingsrommet til f.eks foreldre…om de vil gjøre noe i skolegården? Det er 

mulig å ta kontakt med oppvekstutvalget – politisk utvalg, leder Kristian Johansen. 

o Forsøker å invitere utvalget på neste FAU møte 

o Foreldre vil søke midler 

o Viktig at slike tiltak følger regelverk 

o Kommune er interessert i slikt samarbeid 

o Svarholt – elv ved gulbygget. Ikke gjerde mot elva. Hva gjør vi der? Melde til rektor 

og på FAU møter 

o Byggene er viktig for estetikken for hele lokalsamfunnet 

o Riving bygg Ballstad – står i investeringsbudsjett …sak ligger hos kommunedirektør – 

kommer info hjemmeside. 

 
 
 
Sak 2/24. Møter 

 
o Ett møte før sommer 



 

 

o Kalle inn ved behov 

 
Sak 3/24. Mobilfrie skoler. 

o Er kommet sterk anbefaling fra udir 

o De fleste er mobilfri i dag – samles inn, men anbefaling er at telefonen er hjemme 

på barnetrinnet. 

o Hatt en runde på Ballstad – pause nå – foreldrene må ha regien – en voksenoppgave 

o Foreldre må følge opp – tlf/duppeditter – mange dilemma foreldrene må snakke om  

o Tenker begge deler…bra å kunne ha kontakt med oss – greit på Fygle 

o Leverer inn gamle mobiler… 

o Noen FAU har snakket om dette – vi må sette på bremsene – ikke i stand å regulere 

sjøl 

o Positivt om felles ønske – vi må enes om hvordan – ledd i trygt og godt skolemiljø 

o Ungdommene må bli hørt… 

o Likt på alle skolene.. 

o Sak settes opp på neste møte.. 

Sak 4/24. Utleie skolebygg 

 Bursdagfeiring koster kr 500. Burde det vært gratis med tanke på lavinntekt? 

 Samtale med rektorene 

 Oversikt over mulige rom på de ulike skolene 

 
Eventuelt. 

 Er det en mulighet å samkjøre priser på 17. mai på alle skolene? 

 Tematikk ift leirskole…motivasjon for innsamling daler når leirskole er gratis?  

 Skolevei – lite info fra Leknes skole – ønsker mer info. Bruk gjerne også FAU som infokanal 

 Bianca kaller inn til nytt møte. 

 
 
 
Saker som ikke ble gått gjennom i dag: 

Sak 5/24. Foreldrekurs 

Tidligere er det gjennomført ulike typer "foreldrekurs" for foresatte i Vestvågøyskolen. Jeg mener 
at det i alle fall ved to anledninger er leid inn foredragsholdere som har tatt for seg ulike tema 
(konfliktfylte skilsmisser var tema for noen år siden). Kan vi i FAU, i samarbeid med andre 
instanser,gjennomføre noe slikt (det kan være knyttet til f.eks søvn, kosthold, skjermbruk, 
pornografi etc)? Fra tidligere arrangement: rus, Vestvågøy | Gir deg råd om hvordan du skal møte 
barn i vanskelige livssituasjoner (lofot-tidende.no) 

Sak 6/24. SFO 

Organisering av SFO-tilbud i tilknytning til ferier - vurderinger gjort knyttet til sentralisering av 
tilbudet? 
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https://linkprotect.cudasvc.com/url?a=https%3a%2f%2fwww.lofot-tidende.no%2frus%2fvestvagoy%2fleknes%2fgir-deg-rad-om-hvordan-du-skal-mote-barn-i-vanskelige-livssituasjoner%2fs%2f5-28-52137&c=E,1,Pm4iJptVHh4uCJYICftZdxrKvrdZgSxkI7lZtSHccGdnGVbQWIA-th8dZ1AvjB0kgvaGvLfW2vUZaakWPGd1a3PIDe79XEFH0lXUxWnPlY_W&typo=1


 

 

 

 

  
 

 Tor Arntzen 
 rådgiver 

 
       

 

 

 
 

 
 


